

Message by the Executive Director

香港青年協會總幹事獻辭

I believe that Helen Keller got it absolutely correct when she said, "Alone we can do so little; together we can do so much." This perfectly sums up how the Federation feels towards all of you, our partners.

It is because of your friendship, encouragement and support that we have been able to provide services to the young people of Hong Kong, and for this we are truly thankful. Our activities and programmes have enabled young people to grow in a positive and hopeful way, that one day they too will be contributing members of the community.

Thank you so much for all that you have given to us: time, resources, gifts in cash and kind. But most of all, thank you for your abiding faith in what we do.

We look forward to our continued partnership and collaboration. Working together we certainly can do so much!

Again, thank you.

海倫·凱勒曾說：「孤軍作戰，成效有限；團結合作，碩果纍纍。」在我看來，這不僅是至理名言，更是青協對每一位伙伴的誠摯心聲。

全賴您們這份歷久長存的友誼、不斷的鼓勵與無限支持，我們才能夠持續為香港青少年提供專業、多元的服務和活動，讓他們得以在盼望中茁壯成長，並於日後為社會貢獻所長。我們對此實在衷心銘感。

各位為我們付出時間、資源和贊助，不論是有形或無形，我們都由衷感激。其中最重要的，是您們對本會工作的無比信任與支持。

我們期待未來彼此的伙伴關係更趨緊密；且相信只要大家攜手衷誠合作，定可取得更豐盛成果。

藉此向各位再表衷心謝意。



Dr. Rosanna WONG Yick-ming, DBE, JP
王慕鳴博士

